
Zápisnica 
 

z online zasadnutia Komisie pre kultúru a kreatívny priemysel pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre 
zo dňa 19.4.2021 

 
- Prítomní: Ing. Erik Král – predseda, Mgr. art. Marián Tesák, Mgr. Daniel Balko, Ing. Tomáš Jursa, Pavol 

Obertáš, Darina Kárová, PhDr. Peter Bednár, CSc., ThDr. Tibor Ujlacký, PhD. 
- Ospravedlnení: PhDr. Ján Vančo, PhD., Mgr. Dominik Hollý 
- Neospravedlnení:  
- Prizvaní: Mgr. Dagmar Bojdová – vedúca odboru kultúry, Mgr. Lenka Sovičová, referentka pre kultúru 
 
PROGRAM: 

1. Otvorenie, kontrola plnenia uznesení 
2. Návrh na prerozdelenie dotácií v zmysle žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2021 - oblasť 

Kultúra a kreatívny priemysel 
3. Návrh na prerozdelenie dotácií v zmysle žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2021 - oblasť 

Kultúrne pamiatky a pamätihodnosti   
4. Diskusia 
5. Rôzne  
6. Záver 

 
K bodu č.1.: 
p. Král otvoril zasadnutie komisie. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. 
 
 
K bodu č.2.: 
Návrh na prerozdelenie dotácií v zmysle žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2021 - oblasť Kultúra 
a kreatívny priemysel 
p. Král skonštatoval, že z 10 členov komisie žiadosti hodnotilo 8 hodnotiteľov. Konflikt záujmov majú pri 
niektorých projektoch pán Tesák, pani Králová a pán Obertáš. Žiadosti zoradila pani Sovičová do tabuľky 
podľa počtov bodov od hodnotiteľov. Pán Král navrhol zaoberať sa žiadosťami, ktoré dostali priemerne 
viac ako 60 bodov, spolu je to 57 projektov. Spomenul, že niektoré projekty žiadali dotáciu aj v rámci 
grantovej schémy na cestovnom ruchu (Dúhalka v krajine za dúhou, Noro Grofčík – príprava podujatí pre 
deti a mládež a Vizuálna Nitra). Predbežne neeviduje duplicitné projekty. Podľa jeho názoru sú projekty 
Koncert Filipa Jančíka a Adventný koncert La Gioia komerčné projekty. 
p. Ujlacký skonštatoval, že niektorým projektom neudelil žiadne body, keďže si myslí, že nemajú čo robiť 
na kultúre. 
p. Kárová oponovala, že je strašne jednoduché dať projektom 0 bodov, je potrebné postupovať inak. Ona 
pri hodnotení žiadostí prihliadala na to, kto robí kultúru ako bonus a kto si kultúrou zarába. Pýtala sa, či 
ostatní hodnotitelia prihliadali aj na aktivity v mestských častiach. Vo formulároch jej chýbalo lepšie 
špecifikovanie nákladov na podujatia a tiež by privítala, kebyže žiadatelia uvádzajú vo formulári aj ich 
príjmy. 
p. Bednár si myslí, že treba pozorne sledovať rozpočet projektov a do dotačných zmlúv podporených 
projektov dať podmienku, že z dotácie si žiadatelia nemôžu kupovať techniku. 
Komisia diskutovala o pre nich diskutabilných projektoch, ich udržateľnosti a prínose pre kultúru. Dokopy 
bolo podaných 86 projektov, ktoré žiadali 668.070,-€. V rozpočte OK bolo vyčlenených 120.000-€ na túto 
grantovú schému, komisia si zvolila kľúč, ktorým prerozdelila týto čiastku 54 projektom. 
Uznesenie č. 12/2021 



Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 19.4.2021 
Komisia pre kultúru a kreatívny priemysel  
 
p r e r o k o v a l a 
 
Návrh na prerozdelenie dotácií v zmysle žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2021 - oblasť Kultúra 
a kreatívny priemysel 
a 
 
o d p o r ú č a   
 
Mestskému zastupiteľstvu v Nitre schváliť prerozdelenie dotácií v zmysle predloženej prílohy. 
 
(H: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 1) 
 
 
K bodu č.3.: 
Návrh na prerozdelenie dotácií v zmysle žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2021 - oblasť Kultúrne 
pamiatky a pamätihodnosti  
p. Král skonštatoval, že boli prijaté 4 projekty, ktoré požadovali celkovú sumu 94.517,50-€. V rozpočte OK 
je na túto dotačnú schému vyčlenených 50.000,-€, komisia sa uzniesla, že podporí všetky projekty. 
 
Uznesenie č. 13/2021 
Komisie MZ v Nitre pre kultúru a kreatívny priemysel zo dňa 19.4.2021 
Komisia pre kultúru a kreatívny priemysel  
 
p r e r o k o v a l a 
 
Návrh na prerozdelenie dotácií v zmysle žiadostí o poskytnutie dotácie na rok 2021 - oblasť Kultúrne 
pamiatky a pamätihodnosti 
a 
 
o d p o r ú č a   
 
Mestskému zastupiteľstvu v Nitre schváliť prerozdelenie dotácií v zmysle predloženej prílohy. 
 
(H: za – 8, proti – 0, zdržal sa – 0) 
 
 
K bodu č.6.:  
Predseda Erik Král ukončil zasadnutie komisie. 
Najbližšie zasadnutie sa uskutoční v termíne 8.6.2021. 
 
 
 
Zapísal: 
   Mgr. Pavol Ferčák       Ing. Erik Král 

zapisovateľ komisie                   predseda komisie  


